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Att: Kårfullmäktige, kårstyrelsen, gruppledare, inspektor, proinspektor, verksamhetsrevisorer, sektioner. 

Föredragningslista / Kårfullmäktigesammanträde 

Datum: 2023-11-08 
Tid: 17:15- 
Plats: Aula Biologica 

 

FORMALIA 

F1 / Mötets öppnande 

Talman Jonatan Widmark förklarar mötet öppnat. 

F2 / Adjungeringar 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation:  

Att adjungera närvarande tjänstemän med närvaro- och yttranderätt. 

F3 / Val av mötessekreterare 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation:  

Att välja Ella Forsman till mötessekreterare. 

F4 / Val av justeringspersoner 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation:  

Att välja två justeringspersoner tillika rösträknare. 

F5 / Tid för justering av protokoll 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation:  

Att fastställa onsdag 22 oktober som datum för justering av protokoll. 
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F6 / Justering av röstlängd 

Jonatan Widmark 

Bilaga F6 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation:  

Att fastställa röstlängden.  

F7 / Mötets behöriga utlysande 

Jonatan Widmark 

Kallelsen gick ut 2023-10-26 och handlingarna 2023-11-01. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation:  

Att anse mötet behörigt utlyst. 

F8 / Fastställande av föredragningslista 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att fastställa föredragningslistan. 

 

  

BESLUTSUPPFÖLJNING 

BU1 / Föregående protokoll 

Ella Forsman 

Bilaga BU1 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation:  

Att lägga protokollet till handlingarna. 
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MEDDELANDEPUNKTER 

M1 / Kårstyrelsen informerar 

Kårstyrelsen 

Kårstyrelsen informerar om verksamheten som bedrivits sedan senaste fullmäktigesammanträdet.  

 

BESLUTSPUNKTER 

B1/ Fastställande av valberedning 

Pranav Nair 

Höstfullmäktige har att utse en valberedning som ska genomföra årets kårval, då posterna vakantsattes har 

kårfullmäktige två poster att tillsätta idag. Valberedningen bör sammanträda regelbundet både höst och 

vår. Valberedningen svarar särskilt för att genomföra kårval samt övriga åtaganden i enlighet med 9 kap. i 

Umeå studentkårs stadgar. Kårstyrelsen har genomfört kommunikationsinsatser och intresserade har 

hänvisats till Ella Forsman som i sin tur hänvisat det till att kandidera på kårfullmäktigesammanträdet.  

Kårfullmäktige beslutar genom acklamation: 

Att till ordförande i valberedningen för perioden 231108 – höstfullmäktige 2024 utse:  

Att till vice ordförande i valberedning för perioden 231108 – höstfullmäktige 2024 utse:  

B2/ Val av proinspektor 

Jonatan Widmark 

På ojämna år ska det på höstfullmäktige väljas en proinspektor på förslag av kårstyrelsen, för en 

mandatperiod om två (2) år. Då denna punkt inte var med på föregående möte väljs proinspektor idag.  

Kårfullmäktige beslutar genom acklamation: 

Att till proinspektor för Umeå studentkår perioden 231108 – höstfullmäktige 2025 utse:  
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B3/ Val till vakanta poster i kårstyrelsen 

Jonatan Widmark 

Det finns en vakant post i kårstyrelsen. Posten som utbildningsbevakare vid Samhällsvetenskaplig 

fakultet. Beslut om tillsättande av posten görs på kårfullmäktige. Då kårfullmäktige inte har någon 

valberedning har Ella Forsman genomfört kommunikationsinsatser och hänvisat till att kandidera på 

kårfullmäktigesammanträdet.  

Kårfullmäktige beslutar genom acklamation: 

Att till kårstyrelseledamot tillika utbildningsbevakare vid Samhällsvetenskaplig fakultet utse: 

B4/ Borgenärskap för Kårhusstiftelsen 

Jonatan Widmark 

Bilaga B4 

Kårhusstiftelsens nuvarande kapital som förvaltats kommer att gå till att täcka de investeringskostnader 

som krävts för att starta verksamheten. Varpå stiftelsen är i behov att söka företagslån av bank eller 

finansinstitut. Kårhusstiftelsen behöver ansöka av Umeå studentkår, vilka är organisationens stiftare, ett 

borgenärskap om tre (3) miljoner kronor. 

Kårstyrelsen har diskuterat borgenärskapet och föreslår att kårfullmäktige ska besluta om Umeå 

studentkår ska ingå avtal med Kårhusstiftelsen eller inte.  

 

Förslag till beslut: Att Umeå studentkår ingår avtal om borgenärskap gällande tre (3) miljoner kronor med 

Kårhusstiftelsen för att möjliggöra för stiftelsen att beviljas företagslån. 

 

Kårfullmäktige beslutar genom acklamation: 

Att  

 

F10 / Mötets avslutande 

 

 

 



Röstlängd 2023-11-08, 32 ledamöter, 6 ersättare

Närv. Post Namn Valkrets

Ledamot 1 Hilda Johansson SamSek

Ledamot 2 Frida Nytell SamSek

Ledamot 3 Elvira Björk Silén SamSek

Ledamot 4 Jonatan Widmark SamSek

Ledamot 5 Melisa Memet SamSek

Ledamot 6 Hedvig Palmqvist SamSek

Ledamot 7 Jakob Wickenberg SamSek

Ersättare 1 William Sundström SamSek

Ersättare 2 Timmy Nyberg SamSek

Ledamot 1 Erik Campano DokSek

Ersättare 1 Qiujun Zhang DokSek

Ledamot 1 Tilda Byström BetSek

Ledamot 2 André Isaksson BetSek

Ledamot 3 Minna Olofsson BetSek

Ledamot 4 Lexa Andersson Petterson BetSek

Ledamot 5 Fanny Westin BetSek

Ersättare 1 Ingrid Andersson BetSek

Ledamot 1 Simon Svensson HHUS

Ledamot 2 Jakob Heuts HHUS

Ledamot 3 Mattis Rantatalo HHUS

Ledamot 4 Fredrik Hammar HHUS

Ledamot 5 Maria Janulf HHUS

Ersättare 1 Ruben Franzén HHUS

Ledamot 1 Moa Fredriksson JF

Ledamot 2 Julia Kenning JF

Ledamot 1 Emelie Bonsér UmPe

Ledamot 2 Lina Malmström UmPe

Ledamot 3 Michelle Schwark UmPe

Ledamot 4 Emil Öhman UmPe

Ledamot 5 Ellen Johansson UmPe

Ledamot 1 Fredrika Ehrnholm HumSek

Ledamot 2 Charlotte Boberg HumSek

Ledamot 3 Matilda Andersson HumSek

Ledamot 4 Rune Fredriksson HumSek

Ledamot 5 Hilding Bergstrand HumSek

Ledamot 6 Linnéa Spång HumSek

Ledamot 7 Beatrice Scharffenberg HumSek

Ersättare 1 Emanuel Lindberg HumSek
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Att: Kårfullmäktige, kårstyrelsen, gruppledare, inspektor, proinspektor, verksamhetsrevisorer, sektioner 

Protokoll / Kårfullmäktigesammanträde 

Datum: 2023-09-25 
Tid: 17:38-20.13 
Plats: Aula Biologica 

 

NÄRVARANDE 

Ledamöter: Sektion:  Övriga adjungeringar och 
närvarande: 

Hilda Johansson  
Elvira Björk Silén 
Jonatan Widmark, talman 
Hedvig Palmqvist, ordförande 
valberedningen 
Jakob Wickenberg 

SamSek 
SamSek 
SamSek 
SamSek 
SamSek 
SamSek 

Ella Forsman, 
organisationsutvecklare, 
adjungerad 
Pranav Nair, vice talman 
Henoc Ekanga, vice 
ordförande valberedningen 
Samielle Drake, ledamot 
valberedningen 
Elsa Göthlin, medlem 
 
Kårstyrelsen:  
Victor Holmström, ordförande  
Molly Hansson, vice 
ordförande lika villkor 
Theodor Varga Fridh, vice 
ordförande utbildning 
Felix Köhler, tillförordnad 
utbildningsbevakare 
HumFak/LH 
Joakim Bourdette, tillförordnad 
utbildningsbevakare SamFak 
Tilde Sorsa, tillförordnad 
näringsliv- och 
medlemsansvarig 
Filippa Hanna, ledamot 

Qiujun Zhang, ersättare DokSek 

Tilda Byström 
André Isaksson 
Minna Olofsson 
Lexa Andersson Pettersson 

BetSek 
BetSek 
BetSek 
BetSek 

Simon Svensson, utjusterad kl 
19.45 
Jakob Heuts 
Ruben Franzén, ersättare 

HHUS 
HHUS 
HHUS 

Moa Fredriksson 
Julia Kenning 

JF 
JF 

Emelie Bonsér 
Emil Öhman 

UmPe 
UmPe 

Fredrika Ehrnholm 
Matilda Andersson 
Rune Fredriksson 
Hilding Bergstrand 
Emanuel Lindberg, ersättare 

HumSek 
HumSek 
HumSek 
HumSek 
HumSek 
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FORMALIA 

F1 / Mötets öppnande 

Talman Jonatan Widmark förklarade mötet öppnat kl. 17.38. 

F2 / Adjungeringar 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att adjungera närvarande tjänstemän med närvaro- och yttranderätt. 

F3 / Val av mötessekreterare 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att välja Clara Höglund till mötessekreterare. 

F4 / Val av justeringspersoner 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att välja Julia Kenning och Hilda Johansson till justeringspersoner tillika rösträknare. 

F5 / Tid för justering av protokoll 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att fastställa 6/10 som datum för justering av protokoll. 

F6 / Justering av röstlängd 

Jonatan Widmark 

Bilaga F6 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att fastställa röstlängden till 22 av 30 ledamöter.  

F7 / Avsägelser 

Jonatan Widmark 

Följande avsägelser har inkommit: 

• Jonas Bylund gällande posten som ledamot för HumSek i kårfullmäktige. 
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• Klara Jägberg gällande posten som ledamot för JF i kårfullmäktige. 

• Filippa Hanna gällande posten som ledamot för HumSek i kårfullmäktige. 

• Erik Berglund gällande posten som ledamot för UmPe i kårfullmäktige. 

• Julia Hedlund Kancans gällande posten som ledamot i Kårhusstiftelsen. 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att lägga avsägelserna till handlingarna.  

F8 / Mötets behöriga utlysande 

Jonatan Widmark 

Kallelsen gick ut 2023-09-15 och handlingarna 2023-09-20. 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att anse mötet behörigt utlyst. 

F9 / Fastställande av föredragningslista 

Jonatan Widmark 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation: 

Att fastställa föredragningslistan. 

 

BESLUTSUPPFÖLJNING 

BU1 / Föregående protokoll 

Clara Höglund 

Bilaga BU1 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att lägga protokollet till handlingarna. 

 

MEDDELANDEPUNKTER 

M1 / Kårstyrelsen informerar 

Kårstyrelsen 

Kårstyrelsen informerade om verksamheten som bedrivits sedan senaste fullmäktigesammanträdet.  
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Victor informerade om att man gjort två nya anställningar samt tagit in en praktikant. Victor informerade 

även om att det startats upp en Akutrumsförmedling med de andra kårerna NTK och UMS.  

Styrelsen har även drivit frågan om studentbostäder för basårsstudenter då Bostadens regler har ändrats 

vilket gjort det svårare för basårsstudenter att få bostad. Victor har även haft dialog med IKSU gällande 

studentrabatten. US kommer i år stå värdar för SFS medlemsmöte. SFS är Sveriges Förenade studentkårer 

och är ett nationellt samarbete. 

Theodor informerade om att UKÄ (Universitetskanslersämbetet) har fått i uppdrag från regeringen att 

utreda situationen gällande den akademiska friheten och Umeå universitet har bett kåren att inkomma 

med underlag.  

Molly informerade om att US tillsammans med NTK om att få till gratis mensskydd på Campus för att ge 

alla som har mens gratis mensskydd på Campus. Felix informerade om att han har hållit 

klassrumspresentationer för nya studenter. De har även ett fortsatt arbete med en handbok för 

studentrepresentanter.  

Joakim informerade om att även han jobbat med studentkårsskrivelsen, specifikt gällande bemötande. De 

har även fortsatt jobba med SAMO-revidering, och de jobbar med att ta fram en SAMO-handbok.  

Tilde berättade om att hon har varit ute på Campus och informerat om kåren hon har även jobbat med att 

ta fram ett nytt utskott på kåren, näringslivsutskottet. Tanken är att ledamöter från sektionerna ska kunna 

medverka i att planera och utföra arrangemang inom kåren. Hon har även jobbat med rekrytering av 

studentmedarbetare som hjälpa till att affischera för Kåren.  

Julia Kenning (JF) frågade styrelsen om det kommer ske något event kring lanseringen av den grafiska 

profilen. Kårstyrelsen svarade att eftersom det kommer ske många studiesociala aktiviteter under hösten 

har man gjort bedömningen att det inte finns utrymme kring att ha ett specifikt event kring den grafiska 

profilen. Styrelsen ska medverka i en konferens där det ska bli tydligare hur den grafiska profilen ska 

implementeras.  

Lexa Andersson Pettersson (BetSek) var SAMO-handboken finns tillgänglig. Joakim svarade att han kan 

skicka ut den samt att informerade om att kårens egen handbok inte är färdigställd.  

Emelie Bonsér (UmPe) frågade om SFS-medlemsmöte, vilka som kommer få närvara. Kårstyrelsen 

svarade att kåren endast brukar skicka ett fåtal personer från styrelsen att medverka på SFS-

medlemsmöte.  

Henoc Ekanga (valberedningen) frågade om styrelsen har diskuterat huruvida polisstudenter ska omfattas 

av kårens rabatter. Kårstyrelsen svarade att de har tittat på olika strategier, men det har inte varit några 

konkreta förslag ännu. Styrelsen tar med frågan till nästa kårfullmäktige.  

M2 / Mötesdatum för KS+KF 

Victor Holmström 

Kårstyrelsen har fastställt majoriteten av verksamhetsårets kårstyrelsemöten samt alla 

kårfullmäktigesammanträden. Följande datum har fastställts: 

KS: 11/9, 10/10, 14/11, 28/11, 23/1, 12/2, 5/3, 9/4 

KF: 6/12, 22/2, 15/5 
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BESLUTSPUNKTER 

B1/ Stadgerevidering 

Victor Holmström 

Bilaga B1_1, B1_2 

Kårstyrelsens arbetsuppgifter och sammansättning var uppe för diskussion under föregående 

verksamhetsår. Till detta verksamhetsår tillkommer en ny heltidsarvoderad ledamot.  Under 2022/2023 

uttrycktes det en önskan att utöka kårstyrelsen för att behålla jämvikt mellan heltidsarvoderade och 

heltidsstuderande ledamöter. Med anledning av detta beslutades det vid Konstituerande fullmäktige i maj 

2023 om en ändring i stadgan som tillför två studerandeledamöter. För att beviljas, ska stadgarna 

godkännas vid två på varandra följande kårfullmäktige där minst 2/3-delar av närvarande ledamöter 

godkänner förslaget. Detta kårfullmäktigesammanträde utgör det andra beslutstillfället. Idag tas även 

beslut om datum då stadgarna träder i kraft. De nya platserna kommer kunna tillsättas först på ett därefter 

följande kårfullmäktige, vilket ger tid för en framtida valberedningsprocess. 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation: 

Att revidera Umeå studentkårs stadgar enligt kårstyrelsens förslag. 

Att stadgeändringarna ska gälla från och med 2023-09-26. 

B2/ Rambudget 23/24 

Victor Holmström 

Bilaga B2 

Vid höstfullmäktige antas en rambudget för det kommande året. Kårstyrelsen tar sedan en mer detaljerad 

verksamhetsbudget utifrån den fastställda rambudgeten. 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation: 

Att fastställa rambudget för 23/24 i enlighet med kårstyrelsens förslag. 

Protokollsanteckning: Emanuel Lindberg (HumSek) lyfte att det vore bra för ökad insyn om 

mottagningsutbildningen var en egen budgetpost även i rambudgeten i framtiden. 

B3/ Verksamhetsplan 23/24 

Victor Holmström 

Bilaga B3 

Vid höstfullmäktige antas en verksamhetsplan för det kommande året. 

Emanuel Lindberg yrkade:  

Att utreda vilken typ av verksamhet medlemmarna behöver och efterfrågar.  

Att utreda genomförandet av mottagningen för nya studenter och dess organisering samt studentkårens 

framtida roll i detta arbete.  
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Att utveckla mottagningsutbildningen i syfte att göra den till en självklar del i arbetet med mottagningen.  

Simon Svensson yrkade:  

Att styrelsen ska komma ut och träffa föreningarna och sektionerna för att höra deras behov och önskemål 

samt knyta dem närmare kåren centralt.  

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att utreda vilken typ av verksamhet medlemmarna behöver och efterfrågar.  

Att utreda genomförandet av mottagningen för nya studenter och dess organisering samt studentkårens 

framtida roll i detta arbete.  

Att styrelsen ska komma ut och träffa föreningarna och sektionerna för att höra deras behov och 

önskemål samt knyta dem närmare kåren centralt.  

Att utveckla mottagningsutbildningen i syfte att göra den till en självklar del i arbetet med mottagningen.  

Att fastställa verksamhetsplan för 23/24 i enlighet med kårstyrelsens förslag och med redaktionella 

ändringar samt gjorda ändringar.  

Kårfullmäktige beslutade via acklamation:  

Att ajournera mötet till kl. 19.15 

Talmannen öppnade mötet kl.  19.17 

B4/ Val till vakanta poster i kårstyrelsen 

Jonatan Widmark 

Det finns tre vakanta poster i kårstyrelsen. Posten som utbildningsbevakare vid Humanistisk fakultet 

och Lärarhögskolan, posten som ansvarig för näringslivs- och medlemsfrågor, samt posten som 

utbildningsbevakare vid Samhällsvetenskaplig fakultet. Beslut om tillsättande av posten görs på 

kårfullmäktige. Valberedningen har under september genomfört kommunikationsinsatser samt intervjuat 

kandidater. 

Valberedningen yrkade:  

Att utse Felix Köhler till posten som kårstyrelseledamot tillika utbildningsbevakare vid Humanistisk 

fakultet.  

Att utse Tilde Sorsa till kårstyrelseledamot tillika ansvarig för näringslivs- och medlemsfrågor. 

Kårfullmäktige beslutade via acklamation: 

Att till posten som kårstyrelseledamot tillika utbildningsbevakare vid Humanistisk fakultet 

och Lärarhögskolan: Felix Köhler  

Att vakantsätta posten som kårstyrelseledamot tillika utbildningsbevakare vid Samhällsvetenskaplig 

fakultet. 

Att till posten som kårstyrelseledamot tillika ansvarig för näringslivs- och medlemsfrågor utse: Tilde 

Sorsa  

 



 

Kårfullmäktigesammanträde 
# 1 23/24 

 

 

  

/ 7 

B5/ Val av verksamhetsrevisorer 

Jonatan Widmark 

Umeå studentkårs verksamhet granskas av tre revisorer, varav en auktoriserad. Vid konstituerande 

kårfullmäktige i maj valdes Fredrik Wikner till auktoriserad revisor. Fullmäktige har kvar att välja 

verksamhetsrevisor 1 och verksamhetsrevisor 2. 

Emanuel Lindberg yrkade:  

Att utse Emanuel Lindberg till verksamhetsrevisor 1 för verksamhetsåret.  

Lexa Andersson Petterson yrkade:  

Att utse Lexa Andersson Petterson till verksamhetsrevisor 2 för verksamhetsåret.  

Kårfullmäktige beslutade genom acklamation:  

Att justera röstlängden till 21 av 30 ledamöter.  

Kårfullmäktige beslutade genom acklamation:  

Att till verksamhetsrevisor 1 för perioden 230925 - ansvarsfullmäktige 2024 utse: Emanuel Lindberg 

Att till verksamhetsrevisor 2 för perioden 230925 - ansvarsfullmäktige 2024 utse: Lexa Andersson 

Pettersson 

B6/ Fastställande av valberedning 

Jonatan Widmark 

Höstfullmäktige har att utse en valberedning som ska genomföra årets kårval. Valberedningen bör 

sammanträda regelbundet både höst och vår. Valberedningen svarar särskilt för att genomföra kårval samt 

övriga åtaganden i enlighet med 9 kap. i Umeå studentkårs stadgar.  

Julia Kenning yrkade:  

Att uppdra styrelsen att samordna rekryteringen av valberedningspresidiet. Med samordning menas i detta 

fall att styrelsen genomför marknadsföring av vakanta poster samt sammanställande av intresserade. 

Själva beslutet tas av kårfullmäktige. 

Emanuel Lindberg yrkade:  

Att uppdra talmanspresidiet att samordna rekryteringen av valberedningspresidiet. 

Kårfullmäktige beslutar genom acklamation: 

Att uppdra styrelsen att samordna rekryteringen av valberedningspresidiet.  

Att vakantsätta posten som ordförande i valberedningen för perioden 230925 - höstfullmäktige 2024.  

Att vakantsätta posten som vice ordförande i valberedning för perioden 230925 - höstfullmäktige 2024.  

Reservation: Emanuel Lindberg (HumSek) och Lexa Andersson Petterson reserverade sig mot beslutet 

med hänvisning till att de tyckte att det riskerar att skapa en maktobalans i relationen mellan kårstyrelsen 

och kårfullmäktige.  
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B7/ Val av ledamot och ersättare till Kårhusstiftelsen 

Jonatan Widmark 

Umeå studentkår är ensam stiftare av Kårhusstiftelsen (tidigare Stiftelsen Pålebacken, grundad 1997) vars 

främsta uppgift är att förhyra lokaler, främja kårhusverksamhet och stödja studentnyttan vid Umeå 

universitet. Just nu pågår ett spännande arbete med ett potentiellt nytt kårhus för Umeå studentkår och 

kårhusstiftelsen behöver fler som kan bidra med tid och engagemang. Då Julia Hedlund Kancans avsagt 

sig sin roll, och då två ersättare inte valdes vid konstituerande fullmäktige, finns tre vakanta poster. 

Posterna är en (1) ordinarie ledamot, en (1) ersättare för denna, samt en (1) ersättare för Ida Andersson. 

Rune Fredriksson yrkade: 

Att utse Rune Fredriksson till ordinarie ledamot. 

Emanuel Lindberg yrkade:  

Att utse Emanuel Lindberg till personlig ersättare för Rune Fredriksson.  

Emil Öhman yrkade: 

Att utse Emil Öhman till personlig ersättare för Ida Andersson. 

Kårfullmäktige beslutar via acklamation: 

Att till ordinarie ledamot (1) för perioden 230925–250630 utse: Rune Fredriksson 

Att till personlig ersättare för denna (1) utse: Emanuel Lindberg 

Att till personlig ersättare för Ida Andersson (1) utse:  Emil Öhman 

B8/ Val av ledamot och ersättare i Stiftelsen Studenthälsans styrelse 

Jonatan Widmark 

Syfte med stiftelsen är att främja sjuk- och hälsovård bland Umeås studenter genom kontanta bidrag till 

olika hälsofrämjande projekt. Emanuel Lindberg sitter kvar som ledamot 1 och Theodor Varga Fridh sitter 

kvar som ledamot 2. För varje ledamot utses en personlig ersättare och dessa är vakanta. 

Emanuel Lindberg yrkade:  

Att utse Tilde Sorsa till personlig ersättare för ledamot 1. 

Att utse Felix Köhler till personlig ersättare för ledamot 2. 

Kårfullmäktige beslutar genom acklamation:  

Att som personlig ersättare för ledamot 1 (1) för perioden 230925–250630 utse: Tilde Sorsa 

Att som personlig ersättare för ledamot 2 (1) för perioden 230925–250630 utse: Felix Köhler 

B9/ Val av ledamot och ersättare i Stiftelsen Universitetshallens styrelse 

Jonatan Widmark 

Stiftelsen Universitetshallen grundades 1982 av Umeå studentkår, Umeå universitet samt IKSU. Dess 

syfte är att förhyra och förvalta IKSU:s lokaler vid Campus på ett sådant sätt att det kommer 

universitetets anställda och studenter till del. 
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Jakob Wickenberg yrkade:  

Att utse Jakob Wickenberg till ledamot.  

Jonatan Widmark yrkade: 

Att utse Jonatan Widmark till personlig ersättare för ledamot.   

Kårfullmäktige beslutar genom acklamation:  

Att som ledamot (1) för perioden 230925–250630 utse: Jakob Wickenberg 

Att som personlig ersättare för ledamot (1) för perioden 230925–250630 utse: Jonatan Widmark 

B10/ Val av delegationsledare till SFS-Fum för verksamhetsåret 23/24 

Victor Holmström 

SFS-Fum går av stapeln i slutet av vårterminen och är SFS (Sveriges förenade studentkårer) högsta 

beslutande organ. Delegationsledaren ansvarar för att ta fram ett förslag på delegation, insamlandet av 

handlingar samt leda arbetet inför och under SFS-Fum. Kårstyrelsen har beslutat att nominera Elsa 

Göhtlin. 

Kårstyrelsen yrkade:  

Att utse Elsa Göthlin till delegationsledare för verksamhetsåret 23/24.  

Kårfullmäktige beslutar genom acklamation:  

Att till delegationsledare för verksamhetsåret 23/24 utse: Elsa Göthlin 

F10/ Mötets avslutande 

Jonatan Widmark 

Talmannen avslutade mötet kl. 20.13. 
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Borgenärskap för Kårhusstiftelsen 

 

1997 grundandes Kårhusstiftelsen efter beslut av Umeå studentkår att förlägga Kårhusverksamheten i 

en stiftelse dedikerad till att förvalta fastigheter samt kårhusverksamheten vid Umeå universitet. 

Sammanfattningsvis kom senare kårsplittringen 1998 och två sektioner bröt sig ur Umeå studentkår 

för att bilda egna kårer samt tillhörande kårhus. Dessa kårhus uppfördes sedan under 2000-talet. 

Därmed kom Kårhusstiftelsen att förvalta enbart Umeå studentkårs fastighets samt kårhusfrågor 

samtidigt som stiftelseförordnandet förblivit detsamma. Kårhusstiftelsens sista fastighet avyttrades 

under 2006, vilket var fastigheten Universum (Stadsliden 6:5), vid universitetets campus.  

Sedan 2020 har Kårhusstiftelsen arbetat för att bygga ett nytt kårhus vid Umeå centrum för att återta 

närvaron i Umeå centrala stads- & kulturliv. I november 2023 kommer Kårhusstiftelsen uppstarta ett 

Kårhus under ett nytt varumärke i egen regi i enlighet med stiftelsens förordande på vasaplan. Detta i 

Mimer Gamla Gymnastiksal på Skolgatan 67A.  

 

Stiftelsens förordnande 

En stiftelse är en autonom organisation som står under länsstyrelsens kontroll med syftet att hänge 

sig åt ett förordnande som stipuleras vid dess grundande. För att grunda en stiftelse krävs tillgångar 

eller värden som ska förvaltas eller användas på ett specifikt sätt. En stiftelse är en målstyrd 

organisation utan juridiska ägare.  

Stiftelsen har ett förordnande som är fastställt vid grundandet och går ej att ändra. Förordandet 

stipulerar ändamålet stiftelsen ska hänge sig åt. För Kårhusstiftelsen är dessa: 

Att, genom ett aktivt ägandeskap- eller förhyrning av lokaler, verka för att dessa kommer studenter 

vid Umeå universitet till godo på ett sådant sätt att en naturlig mötesplats skapas för utbyte av 

sociala, kulturella och internationella kontakter. 

Att, förvalta /förhyra lokaler på ett sådant sätt att balans erhålls mellan intäkter och kostnader. 

Att, inom ramen för en långsiktig förvaltning/förhyrning av lokaler verka för ett tillskapande av miljöer 

ägnade att stimulera studenterna till ett självständigt och kreativt tankearbete till nytta för framtida 

forskning och förvärvsarbete.  
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Förfrågan till Umeå studentkår 

Kårhusstiftelsen har arbetat med uppförandet av ett Kårhus sedan 2020 genom eget kapital om 6 

miljoner kronor samt extern finansiering för att kunna driva frågan om uppförandet av ett nytt Kårhus 

för Umeås studenter. Genom att samarbeta med Umeå kommun och fastighetsägaren Fort Knox (en 

tidigare del av Balticgruppen) har vi kunnat hitta en ekonomisk modell som sträcker sig över 10 år för 

att bygga, samt finansiera Kårhusets uppförande. Kårhusstiftelsen har gått in med ett 

investeringskapital om drygt 9 miljoner kronor och Fort Knox närmare 20 miljoner kronor för att 

kunna renovera och inreda fastigheten utefter överenskommen verksamhetsanpassning.  

Kårhusstiftelsen kommer efter investeringar genom en förhyrning av fastigheten från Fort Knox att 

betala av Fort Knox investeringar genom en förhyrning med en avtalsperiod om 10 år, mellan 2023-

2033. Den årliga förhyrningen kommer att kosta 2,75 Mkr årligen under dessa år.  

Kårhusstiftelsen kommer att bedriva kårhusverksamhet samt kulturverksamhet i lokalerna och 

beräknas under de första två åren i drift att omsätta 8,8 Mkr (år 1), samt 16 Mkr (år 2).  

Umeå kommun kommer att gå in med 300 000 kronor initialt per år samt Umeå universitet med 

375 000 kronor per år för att stödja verksamheten. Fort Knox har givit en hyressubvention de första 

två åren om 750 000 kronor. Dessa är de initiala stöd som Kårhusstiftelsen kommer tillgodoräkna sig 

inför uppstarten.  

Verksamheten i Kårhuset kommer att bedrivas genom det av Kårhusstiftelsen helägda bolaget 

’Kårhus, restaurang & kompetens AB’. Bolaget kommer ansvara för att intäkter och utgifter hålls i 

balans samt för att kunna tillgodogöra sig de intäkter som krävs för att fortsatt utveckla 

verksamheten.  

Kårhusstiftelsen nuvarande kapital som förvaltats kommer att gå till att täcka de 

investeringskostnader som krävts för att starta verksamheten. Varpå stiftelsen är i behov att söka 

företagslån av bank eller finansinstitut. Stiftelsen har i dagsläget diskussion med Swedbank, 

Norrlandsfonden, samt Almi företagspartner. Ytterligare finansiering behöver tillgodogöras för att 

kunna driva verksamheten samt för att säkra upp utifrån omvärldsläget vi befinner oss i just nu. 

Omvärldsläget har förändrats radikalt sedan arbetet påbörjades för snart fyra år sedan. Detta då 

syftandes på coronapandemin mellan 2020-2022 samt följderna av Ukrainakriget som startade 2022, 

vilket har skapat ett marknadsekonomiskt oroligt läge med en påföljande lågkonjunktur vilket vi 

befinner oss i, med bland annat stigande räntor som följd.  

Kårhusstiftelsen är en stiftelse utan juridiska ägare vilket gör att banker och finansinstitut har svårt att 

låna ut kapital till organisationen. Utifrån denna situation uppkommer då frågan om borgenärskap för 

en del av kapitalbeloppet Kårhusstiftelsen vill belåna. Detta är en viktig faktor för att kunna lägga den 

sista pusselbiten innan kårhuset kan starta upp.  

Kårhusstiftelsen behöver ansöka av Umeå studentkår, vilka är organisationens stiftare, ett 

borgenärskap om tre (3) miljoner kronor. Detta innebär att Umeå studentkår går in som garant för 

Kårhusstiftelsens lån om totalt tre (3) miljoner kronor. Detta åtagande innebär att Umeå studentkår 

förpliktar sig till att ha tre (3) miljoner kronor i likvida medel som trygghet för banken i relation till 

Kårhusstiftelsen tecknat lån. Umeå studentkår transfererar då ej några medel men garanterar att de 

är goda för likviden utifall Kårhusstiftelsen hamnar på obestånd.  
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Kårhusstiftelsen arbetar aktivt med ytterligare finansiering av verksamheten då genom att ansöka till 

Kempestiftelserna, Umeå Kommun, samt Kulturrådet. Detta med ett starkt stöd från Umeå 

universitetsledning samt Umeå kommuns kulturnämnd.  

För att ytterligare hjälpa Kårhusstiftelsen i dess finansieringsarbete önskar stiftelsen att Umeå 

studentkår tillför legitimitet i stiftelsernas ansökningar. I och med det önskar vi även att Umeå 

studentkår tar ett principbeslut om att ställa sig bakom alla former av bidragsansökningar gentemot 

Kårhusstiftelsen. Detta då för att underlätta för styrelsen och dess arbetsutskott att arbeta agilt samt 

proaktivt med Kårhusstiftelsens styrelse. Detta innebär då i praktiken att Umeå studentkår författar 

bland annat rekommendationsbrev i likhet med våra övriga samarbetspartners. 

 

 

Förslag till Umeå studentkår: 

Att  Umeå studentkår ingår avtal om borgenärskap gällande tre (3) miljoner kronor med 

Kårhusstiftelsen för att möjliggöra för stiftelsen att beviljas företagslån. 

Att Umeå studentkår principiellt ställer sig bakom alla former av bidragsansökningar som 

Kårhusstiftelsen väljer att ansöka om.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Timmy Nyberg 

Kårhusstiftelsen 

Ordförande 


